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írásbeli kérdés

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tényleg utasbarát-e az integrált ütemes menetrend?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést

kívánok benyújtani Dr . Kóka János miniszter úrhoz . A kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úrl

„Gyakoribb indulások, könnyen megjegyezhető indulási idők, jobb csatlakozási rendszer ." Ezzel a

mondattal indul a MÁV által kiadott sajtóanyag, mely új időszámításról beszél és az integrált ütemes

menetrendet mutatja be . A december 10-én életbe lépett menetrendben a szolgáltató, kínálati alapú

szemlélet tükröződik a közlemény szerint, a vasúttársaság az ütemes menetrend bevezetése mellett a

csatlakozó állomásokon optimalizálja a csatlakozások rendszerét is .

A hangzatos ígéretekhez képest azonban a valóság mást mutat .

Az ütemes közlekedés bevezetésére a Budapest-Győr vonalon is sor került. Ennek köszönhetően a

Budapest felől érkező gyorsvonat Győrből nem 16 .00 órakor indul Szombathely felé, hanem 15 .45-kor.

Ez hátrányosan érinti mindazokat, akik Pápáról és vonzáskörzetéből Győrbe járnak át dolgozni és a

munkaidejük négy óráig tart .

Ha ugyanis erről a járatról valaki lemarad, csak a 16 .51-kor induló személyvonattal tud eljönni, ami egy

pápai dolgozó hazaérkezése viszonylatában - a gyorsvonathoz képest - több mint egy óra veszteséget

és azt jelenti, hogy a munkaidő vége után mintegy két órával később érkezik meg városába . Arra pedig

nincs reális esély, hogy munkavállalók annyival korábban fejezhessék be a munkát, hogy az előbb

induló vonatot elérjék .

Az utasok elmondása szerint a fenti járaton érezhetően megcsappant az utaslétszám, és azt hiszem, a

MÁV-nak sem az a célja, hogy ilyen módon csökkentse a vonatok zsúfoltságát .



Úgy gondolom, azoknak az utasoknak, akik az új menetrend miatt egy órával később tudnak csak

vonatra szállni, egészen mást jelent „A búcsú hosszabb is lehet" szlogen .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, szíveskedjen a részemre tájékoztatást adni, hogy tervezik-e a fenti járat menetidejének a

korábbi rend szerinti visszaállítását?

Az ütemes menetrend összeállításakor figyelembe veszik-e a munkába és iskolába járó emberek

utazási igényeit, érdekeit?

Budapest, 2006 . december 20 .

	

Tisztelettel :

Dr . Kovács Zoltán
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